

Regler för Lunds Botaniska Förenings växtbyte.

Det växtbyte, Lunds Botaniska Förening årligen anordnar, tager sin början den **15 oktober**, vilken dag växter avsedda för byte *ovillkorligen* skola vara inkomna till föreningen. Fordran i bytet kan även förvärvas genom köp.

Alla växter, som insändas till bytet, skola vara väl valda och väl pressade, så att de så troget som möjligt återgiva växtens naturliga utseende, och få ej sakna någon för säkert bestämmande nödvändig del, t. ex. frukter hos Umbelliferae, Cruciferae och Potamogetonaceae, årsskott hos Rubi och Rosae, rot och stamknölar hos Orchis- och Gagea-arter, utlöpare hos Circaeae, Epilobia, Menthae etc. I allmänhet få växterna icke stympas; där storleken icke hindrar, böra även rotdelarna medfölja, och av vedartade växter böra grenar av ungefär arkets längd tagas. Av träd, som blomma på bar kvist, tagas blad- och blombärande grenar så vitt möjligt pa samma individ. Han- och honexemplar må ej sammanblandas.

Varje bytesexemplar bör vara rikhaltigt och läggas på ett snyggt makulaturark ej överstigande men ej heller mycket understigande formatet 24×40 cm. Småvuxna fanerogamer kunna läggas i kapsel, varvid varje kapsel med tillhörande etikett läggas på sitt särskilda ark. Ömtåliga och lätt intrasslade vattenväxter, såsom Ranunculi, Utriculariae och Ruppiae, böra i allmänhet utbredas på vitt limmat papper och fastpressas därpå samt läggas inom helark. På vikna växter måste anbringas nödigt antal kapsoner (genomskurna pappersbitar, som trådas över vikna växtdelar för att sammanhålla dem). Gräs och halvgräs skola dessutom läggas i helark, likaså Corydalis, Oxalis, Adoxa m. fl. slaka och ömtåliga växter. Mossor, lavar och svampar läggas i kapslar av snyggt, starkt papper, och kapslarna läggas på halvark i enkelt lag.

Omkring alla exemplar, tillhörande samma art eller form, läggas ett helark, som i nedre vänstra hörnet förses med anteckning om växtens namn, antal exemplar och den provins, där den insamlats.

Den varje exemplar åtföljande etiketten skall vara tryckt eller tydligt skriven med svart bläck, ej hektograferad eller skriven med kulört bläck. Den skall vara av snyggt, ordentligt skuret papper och försedd med uppgift om 1) floraområdet (t. ex. Flora suecica); 2) växtens namn jämte auktorsnamn; 3) insamlingsprovins (här fullt utskriven) och fyndort; 4) insamlingstiden; 5) insamlarens namn. Dessutom äro uppgifter om växtplatsens höjd över havet och dess beskaffenhet önskvärda. Är växten odlad eller kan misstänkas vara förvildad, anmärkes detta på etiketten. För mossor och lavar måste på etiketten finnas uppgift om fertilitet eller

sterilitet. Vid kärlväxter lägges etiketten lös ovanpå växten, vid alger klistras den fast i kanten av det ark, varpå algen fästs, vid mossor, lavar och svampar antingen vikes den fast så, att namn och provins äro synliga utifrån, eller också lägges den inuti kapseln, i vilket fall även utanpå denna måste vara antecknat växtens namn, insamlingsprovinsen och uppgift om fertilitet eller sterilitet.

Varje växtförsändelse såväl som den i duplett medföljande förteckningen skall vara ordnad efter sista upplagan av föreningens poängförteckningar.

Förteckningen skall upptaga växternas namn, antal inlämnade exemplar av varje växtart, uppgift a den provins, inom vilken den är insamlad, i förekommande fall uppgift om en växt är odlad eller förvildad, fertil eller steril samt slutligen tvenne rymliga kolumner för anteckningar vid granskningen.

Kasserade eller av annan anledning ej mottagna växter återgå till sammans med årets uttagning, såvida insändaren ej annorlunda begärt, och åtföljas då av den ena insändningslistan, vari eventuella anmärkningar införs. Emballage (lädor, pappskivor m. m.), som önskas tillbaka, bör tydligt märkas med ägarens namn, då vi annars ej kunna ansvara för dess återställande. Pappaskar och packlädor, som äro av olämplig storlek i förhållande till den återgående sändningen, återsändas dock endast på särskild begäran.

På samtliga inlämningar för året göres ett avdrag av 20 % på poängsumman. Dessutom göres ett extra avdrag av 5 % på de från föregående byten kvarstående fordringar, vilka uppgå till minst 10,000 poäng. För fordringsägare, som ej deltar i årets växtfordelning, avskrives 10 % av fordran överstigande 5,000 poäng (passivt avdrag); denna avskrivning vidtages dock icke, därest fordringsägare betalar bytesavgift för året. *Bytesavgiften, 5 kr., insändes samtidigt med rekvisitionen. Vid kontant betalning av växtfordran beräknas ett pris av 6 kr. pr 1,000 poäng.*

Katalog över de växter, som äro i bytet tillgängliga, utkommer i december och tillsändes varje bytesdeltagare i två exemplar, av vilka det ena inom å katalogen angiven tid insändes som rekvisitionslista. Ny tillträdande deltagare kunna erhålla kataloger efter rekvisition hos föreningens bytesföreståndare.

Fördelningen av växterna påbörjas den **10 januari** och är avslutad **i medio av februari**.

Paketportot för växtförsändelser — liksom resterande bytesavgift eller avgift för köp av växter — uttages genom postförskott.

Innestående växtfordringar avskrivas, om fordringsägaren vid tre på varandra följande byten ej genom deltagande bevakat sin fordran.

Bytesföreståndaren.

Regulations for the Plant Exchange of Lund Botanical Association.

The plant exchange that Lund Botanical Association arrange yearly begins on the **15th October**, by which day plants intended for exchange must have arrived at the Association. A claim in the exchange can also be purchased.

All plants sent in for exchange must be carefully chosen and well pressed, so that they retain the natural appearance of the plant as faithfully as possible; and they should not lack any part necessary for definite determination, e. g. fruits in the Umbelliferae, Cruciferae and Potamogetonaceae, shoots in the Rubi and Rosae, tubers in the Orchis and Gagea species, offshoots in the Circaceae, Epilobia, Menthae etc. In general the plants must not be mutilated; if size does not prevent it, the root-parts ought also to be sent, and of woody plants twigs of about the length of the sheet should be taken. Of trees that bloom on the bare bough, leaf-bearing and flower-bearing twigs should be taken from the same individual as far as possible. Male and female examples ought not to be mixed.

Each exchange specimen should be plentiful, and placed on a clean folio sheet of lining paper not larger than, but not much smaller than 24 by 40 cms. Small phanerogams may be laid in capsules, and then each capsule with its accompanying label should be placed in a separate sheet. Delicate and easily tangled water plants, such as Ranunculi, Utriculariae and Ruppiæ should usually be spread out on white sized paper, pressed fast to it, and laid in a folio sheet. Plants that tend to fall to pieces must have a suitable number of cavessons place over them (cut strips of paper put over the bent parts of the plant to keep them together). Grasses and sedges and Corydalis, Oxalis, Adoxa and other delicate plants should in addition be placed in folio sheets. Mosses, lichens and fungi should be placed in capsules of clean, strong paper, and the capsules placed on half-sheets in single layers.

All specimens belonging to the same species or form should be enveloped in a folio sheet provided in the lower left-hand corner with a note of the plant's name, the number of specimens, and the district where it was collected.

The label accompanying each specimen should be printed or plainly written in Indian ink, not hectographed or written in coloured ink. The label is to be of clean, neatly cut paper, and should have on it 1. the floral district (e. g. Flora suecica), 2. the name of the plant and the author, 3. the collecting district (here written in full) and place where found, 4. time when collected, 5. collector's name. The height of the place of growth above sea-level, and the kind of place it is, are also desirable items of information. If the plant is cultivated or may be suspected of having run wild, this should be noted on the label. For mosses and lichens a note as to their fertility or sterility should be made on the label. With vascular plants the label is to be placed loose on top of the plant, with algae it is to be stuck fast on the edge of the sheet, with mosses, lichens and fungi

it is either folded over so that name and district are visible from without, or else put inside the capsule, in which case the plant's name, collecting district, and fertility or sterility, must also be noted on the outside of the capsule.

Each lot of plants sent must be accompanied by a list (two copies). The plants must be arranged alphabetically within the groups phanerogams, vascular cryptogams, mosses, algae, lichens and fungi. In the list must be given: name of plant (fertility or sterility of mosses and lichens), number of specimens, and collecting district. There must also be columns for summation and remarks.

Plants rejected are returned together with the selection of the year, provided that the sender has not said otherwise, and are then accompanied by one of the two lists of plants sent in, on which remarks may be made. Packing (boxes, cardboard etc.) required back must be plainly marked with the owner's name, otherwise we cannot answer for its return. Cardboard boxes and packing cases that are of unsuitable size in proportion to the return sending from us will only be returned by special request.

On all deliveries to us during the year a deduction of 20 % is made from the total number of points. An extra deduction of 5 % is made from the credits left over from the previous exchange, if they amount to at least 10,000 points. In the case of creditors who do not participate in the year's plant distribution, 10 % of credits amounting to more than 5,000 points is written off (deduction for non-participation). This 10 % is not written off if the creditor pays the exchange-fee for the year. The *exchange-fee is 5 Swedish crowns. In the case of cash payment of plant credits, the price is estimated at 6 Swedish crowns per 1,000 points.*

A catalogue of the plants available in exchange appears in December, and two copies are sent to every participant in the exchange. One of these copies is to be sent back as a requisition list within a time given in the catalogue. New participants may receive the catalogue by requisitioning it from the exchange-manager of the Association.

The distribution of the plants begins on the **10th January** and finishes before the **middle of February**. *The oblata lists for next exchange should be sent in between March and September.*

Parcel postage for the plant consignments, exchange-fees, or fees for the purchase of plants, are paid Cash on Delivery.

Outstanding plant-credits are written off, if the creditor has for three successive exchanges not maintained his claim by participation.

The exchange-manager.

Regeln für den Pflanzenaustausch des Lunder Botanischen Vereins.

Der Pflanzenaustausch, den der Lunder Botanische Verein alljährlich durchführt, beginnt am **15. Oktober**. Bis zu diesem Tage müssen zum Tausch bestimmte Pflanzen *unbedingt* dem Verein zugegangen sein. Das Tauschanrecht kann auch käuflich erworben werden.

Alle zum Tausch eingesandten Pflanzen sollen gut ausgewählt und sorgfältig gepresst sein, so dass sie das natürliche Aussehen der Pflanze möglichst getreu wiedergeben. Kein für die sichere Bestimmung notwendiger Teil darf fehlen, z. B. Früchte bei Umbelliferae, Cruciferae und Potamogetonaceae, Jahrestriebe bei Rubi und Rosae, Knollen bei Orchis- und Gagea-Arten, Ausläufer bei Circaeae, Epilobia, Menthae usw. Im allgemeinen dürfen die Pflanzen nicht verstümmelt sein; falls es die Grösse gestattet, sollen auch die Wurzelteile mit eingeschickt werden, und von holzartigen Pflanzen sind Zweige etwa von der Länge des Bogens zu senden. Von Bäumen, die auf nacktem Zweig blühen, sollen blätter- und blütentragende Zweige möglichst von demselben Individuum stammen. Männliche und weibliche Exemplare dürfen nicht vermischt werden.

Jedes Tauschexemplar soll reichhaltig sein und auf einen sauberem Makulaturbogen im Format nicht über 24×40 cm, doch auch nicht viel kleiner, gelegt sein. Kleine Phanerogamen können in Kapseln gelegt werden, wobei jede Kapsel mit dem dazu gehörenden Etikett auf einen besonderen Bogen gelegt wird. Empfindliche und schwer handtierliche Wasserpflanzen, wie Ranunculi, Utriculariae und Ruppieae, sind im allgemeinen ausgebreitet auf Klebpapier festzupressen und in einen Doppelbogen zu legen. An gefalteten Pflanzen ist die erforderliche Anzahl Kappzähne anzubringen (durchschnittene Papierstücke, die über die gefalteten Pflanzenteile gestreift werden, um sie zusammenzuhalten). Gräser und Halbgräser sind ausserdem in Doppelbogen zu legen, ebenso Corydalis, Oxalis, Adoxa und andere schlaffe und empfindliche Pflanzen. Moose, Flechten und Pilze sind in Kapseln aus sauberem, starkem Papier einzuschicken; die Kapseln sind auf Bögen in einfacher Schicht anzubringen.

Alle derselben Art oder Form angehörenden Exemplare werden in einen Doppelbogen gelegt. In dessen unterer linker Ecke sind die Namen der Pflanzen, die Zahl der Exemplare und die Provinz, in der sie gesammelt worden sind, zu verzeichnen.

Das jedes Exemplar begleitende Etikett soll gedruckt oder deutlich mit schwarzer Tinte geschrieben sein, nicht hektographiert oder mit farbiger Tinte geschrieben. Das saubere, ordentlich geschnittene Etikett soll folgende Angaben enthalten: 1) das Floragebiet (z. B. Flora suecica); 2) den Namen der Pflanze und den des Autors; 3) die Einsammlungsprovinz (hier voll ausgeschrieben) und den Fundort; 4) den Zeitpunkt des Einsammelns; 5) den Namen des Sammlers. Ausserdem sind Angaben über die Höhenlage des Fundortes und dessen Beschaffenheit erwünscht. Ist die Pflanze gezüchtet oder besteht der Verdacht auf Verwildernng, so ist dies auf dem Etikett zu vermerken. Bei Moosen und Flechten muss das Etikett Angaben über Fertilität oder Sterilität enthalten. Bei Gefässpflanzen wird das

Etikett lose auf die Pflanze gelegt, bei Algen wird es am Rande des Bogens festgeklebt, bei Moosen, Flechten und Pilzen wird das Etikett entweder so angeheftet, dass Name und Provinz von aussen zu lesen sind, oder es wird in die Kapsel gelegt, doch müssen dann auch aussen auf der Kapsel der Name der Pflanze, die Einsammlungsprovinz und der Vermerk über Fertilität oder Sterilität geschrieben sein.

Jeder Pflanzensendung soll ein Verzeichnis beiliegen. Die Pflanzen sind innerhalb der Gruppen Phanerogamen, Gefässkryptogamen, Moose, Algen, Flechten und Pilze alphabetisch zu ordnen. Im Verzeichnis sind anzugeben: Namen der Pflanzen (Fertilität bzw. Sterilität der Moose und Flechten), Anzahl der Exemplare und die Einsammlungsprovinz. Ausserdem sind drei Spalten für Zusammenzählungen und Anmerkungen vorzusehen.

Unbrauchbare oder aus irgendeinem anderen Grunde nicht angenommene Pflanzen werden mit der Entnahme des betreffenden Jahres zurückgeschickt, falls der Einsender nicht anders bestimmt hat; auf dem beiliegenden Verzeichnis sind die etwaigen Anmerkungen verzeichnet. Verpackung (Kästen, Pappscheiben usw.), die der Absender zurückzuerhalten wünscht, sind mit dem deutlichen Namen des Eigentümers zu versehen, da wir sonst nicht für die Zurückerstattung garantieren können. Pappkästen und -schachteln, deren Grösse für die zurückgehende Sendung ungeeignet ist, werden indessen nur auf besonderen Wunsch zurückgeschickt.

Sämtliche Einsendungen des laufenden Jahres werden mit einem Abzug von 20 % der Punktsumme belegt. Ausserdem werden 5 % für solche Forderungen aus früheren Tauschen in Abzug gebracht, die sich auf mindestens 10,000 Punkte belaufen. Inhaber von Forderungen, die nicht an der Pflanzenverteilung des laufenden Jahres teilnehmen, bekommen 10 % der 5,000 Punkte übersteigenden Forderung abgeschrieben (passive Abschreibung); diese Abschreibung unterbleibt jedoch, falls der Inhaber der Forderung die Tauschgebühr für das betreffende Jahr zahlt. *Die Tauschgebühr ist 5 Schwedenkronen. Bei Barzahlung wird ein Preis von 6 Kronen für 1,000 Punkte berechnet.*

Der Katalog über die im Tausch erhältlichen Pflanzen erscheint im Dezember und geht jedem Teilnehmer in zwei Exemplaren zu, von denen das eine innerhalb der im Katalog angegebenen Zeit als Requisitionsverzeichnis zurückzuschicken ist. Neu hinzutretende Teilnehmer erhalten Kataloge durch den Tauschleiter des Vereins auf Wunsch zugestellt.

Die Verteilung der Pflanzen beginnt am **10. Januar** und ist **vor Mitte Februar** abgeschlossen. *Die Offertenlisten für den nächsten Tausch werden zwischen März und September erbeten.*

Das Porto für die Pflanzensendungen — ebenso Tauschgebühren oder der Preis für käuflich erworbene Pflanzen — wird durch Nachnahme erhoben.

Das Anrecht auf Tauschexemplare erlischt, wenn der Inhaber der Forderung sein Recht bei drei hintereinander folgenden Austauschen nicht durch Teilnahme wahrnimmt.

Der Leiter des Tauschs.

Förbudslista.

Nedanstående växter mottagas ej från de angivna provinserna och från andra endast i mindre antal exemplar.

- Struthiopteris Filicastrum Sk. Ög. Srm.
Dryopteris Thelypteris Sk. Bl.
Robertiana Jmt.
Sparganium affine × minimum LyL.
Potamogeton pectinatus Boh. Gtl.
Leersia oryzoides Sk. Bl.
Calamagrostis arundinacea × epigejos
Hls.
lanceolata × neglecta Hls.
Aira caryophyllea Sk. Boh.
Corynephorus canescens Sk. Gtl. Jl.
Koeleria glauca Sk. Öl.
Poa Chaixii Bl. Vg.
Festuca gigantea Sk. Dls.
gigantea × pratensis Gbg
Bromus sterilis Sk. Gtl.
Triticum caninum v. glaucescens Mpd
Hordeum europaeum Sk. Öl.
jubatum Sk. Upl.
Scirpus fluuitans Sm.
multicaulis Sk. Boh. Vg.
Schoenus ferrugineus Gtl. Kuus.
Carex capitata Jmt. TL. Fnn.
ligericola Öl.
brunneescens × loliacea TL. Nrdl.
remota Sk. Vg.
digitata Vg. Dsl. Vrm. Dlr.
globularis Jmt. Vb. NÖb.
holostoma TL.
Halleri Jmt.
atra Jmt. KeL.
flava × Oederi Nrk. Dsl. Hls.
pedata LL. TL. Pets.
rostrata *rotundata Jmt. KeL. TuL.
riparia Bl.
Juncus glaucus Sk.
balticus Sk. MÖb.
tenuis Sk. Bl. Vg.
stygius Dlr. Vb. Fnn.
triglumis Jmt. PL.
Luzula frigida Jmt. Hord. Tull.
spicata Jmt. Hord.
Tofieldia palustris Jmt. KeL.
Goodiera repens Öl. Hls. KeL.
Salix alba × fragilis ♀ Vg.
triandra ♂, ♀ Vg. Vrm.
caprea × viminalis ♂, ♀ Vg.
aurita × livida ♂, ♀ Vg.
aurita × livida × repens ♂ Vg.
nigricans ♀ Gtl. Dlr.
nigricans × phyllicifolia ♀ Vrm. Dlr.
LL.
hastata ♂, ♀ Vg. Ög.
*vegeta ♂, ♀ Vg.
- myrtilloides ♀ Hls.
repens × viminalis ♂ Vg.
f. subrepens ♂ Vg.
lapponicum ♂, ♀ Dlr., LL.
Betula concinna × pubescens *suecica
× verrucosa f. cuneifolia Dlr.
coriacea × verrucosa f. Palmeri Boh.
nana Dlr. EntL.
nana × pubescens f. intermedia Dlr.
nana × pubescens × verrucosa f. in-
termedia Dlr.
Thesium alpinum Bl. Ög.
Koenigia islandica Jmt. STrd.
Rumex crispus × obtusifolius Sk. Bl.
Gtl.
maritimus Sk. Bl. Gtl.
Polygonum heterophyllum Vg.
Chenopodium hybridum Bl. Gtl. Vg.
Srm.
Vulvaria Sk.
Montia fontana *lamprosperma Bl. Vg.
Dlr.
Stellaria nemorum Boh. Dlr. TL.
calycantha × longifolia Hls. KeL.
Cerastium arvense Sk. Vg. Dsl. Dlr.
Silene rupestris Klm. Hl. Boh. Vg.
Vstm.
dichotoma Sk. Bl. Gbg Boh. Dlr.
Tunica prolifera Sk.
Dianthus arenarius Sk. Kuus.
superbus TuL. NÖb.
Aquilegia vulgaris Vg. Dlr.
Anemone ranunculoides Sk. Gtl. Ög.
Ranunculus acris Upl. Jmt. KeL.
sardous Sk. Gtl. Gbg
Thalictrum simplex Bl. Gtl.
Fumaria officinalis Sk. Dlr.
Teesdalea nudicaulis Sk. Bl. Gtl. Jl.
Lepidium Draba Vg.
densiflorum Vg.
perfoliatum Srm.
Thlaspi alpestre Boh. Dlr. Hls. Jmt.
Vb.
Cochlearia officinalis Bl. Boh.
Sisymbrium altissimum Sk. Vg. Sj.
Isatis tinctoria Bl. Gtl. Vg.
Roripa amphibia × palustris Sk.
austriaca × silvestris Sm. Vg. Hls.
Draba verna Sk. Gtl. Dsl. Dlr.
nemorosa v. lejocarpa Mpd
muralis Sk. Bl. Gtl.
Arabis alpina Jmt. Hord. NÖb.
petraea Ång.
arenosa Sk. Vg. Dlr. Hls. Jmt.

- Arabis arenosa* **suecica* Vg. Mpd
Alyssum calycinum Sk. Sm. Vg.
Berteroa incana Sk. Gtl. Srm. Mpd
Braya supina Öl.
Reseda lutea Gtl. Klm. Upl. Jmt. Mpd
Drosera anglica Upl. Dlr. Hls.
Sedum album Klm. Upl.
Saxifraga Hirculus Jmt. Fnm. KeL.
aizoides Jmt.
Crataegus curviseptala × *Palmstruchii*
 Bl.
Rubus arcticus NÖb. SÖb.
Potentilla rupestris Vg.
thuringiaca Sk. Vstm.
erecta × *procumbens* Sk. Bl.
Sibbaldia procumbens Hord. KeL.
Geum rivale × *urbanum* Gtl. Boh. Vg.
Alchemilla alpina Boh. Vg. NTrd.
Rosa glauca **Hedemorensis* Dlr.
rotundatifrons Upl.
cinnamomea Ög. KeL.
Ulex europeus Sk.
Medicago falcata × *sativa* Sk. Öl. Gtl.
 Nrk. Mpd
Melilotus Petitpierreanus Sk. Bl.
Lotus tenuis Sk. Gbg
uliginosus Sk. Bl.
Astragalus glycyphylloides Sk. Gtl. Vg.
 Vrm.
Ornithopus perpusillus Sk.
Coronilla varia Sk. Bl. Srm.
Vicia sylvatica Sk. Vg. Jmt.
Cracca Klm. Upl. Jmt. KeL.
Lathyrus silvestris Sk. Boh. Nrk.
heterophyllus Vg.
pratinus Gtl. Vg.
Radiola linoides Bl. Sm.
Euphorbia Esula Sk. Vg. Jmt.
Cyparissias Sk. Vg. Dsl.
Impatiens parviflora Sk. Vg.
Viola Selkirkii Vrm. Mpd
Daphne Mezereum Vg. Dlr.
Epilobium montanum Klm. Boh. Upl.
 Hls.
Anthriscus vulgaris Sk. Brnh.
Seseli Libanotis Öl. Gtl. Vg.
Oenanthe fistulosa Sk. Gtl.
Arctostaphylos urva ursi Vg. Jmt.
 EntL.
Samolus Valerandi Bl.
- Naumburgia thyrsiflora* Dlr. Vb.
Armeria elongata Sk. Bl. Boh. Gtl.
Limnanthemum nymphoides Sk. Vrm.
Symphytum uplandicum Vg. Upl. Dlr.
Myosotis versicolor Boh.
Teucrium Scordium Öl. Gtl.
Galeopsis angustifolia Boh. Upl.
Lamium Galeobdolon Sk.
Stachys arvensis Sk. Bl.
Salvia verticillata Gtl. Vg.
Mentha aquatica × *aryensis* Sk. Vg.
 Dlr.
Linaria repens Klm. Vg. Srm.
Euphrasia montana Sk.
Odontites simplex Bl. Upl.
Rhinanthus stenophyllum Vg. Hls.
Pedicularis sibirica Sm.
lapponica Jmt. TL. KeL.
Asperula tinctoria Öl. Gtl. Ög.
odorata Sk. Gtl. Vg. Jmt.
Galium palustre Sk. Vg.
boreale Sk. Vg. Jmt.
Mollugo Sk. Vg.
**elatum* Sk. Vg.
Mollugo × *verum* Sk. Gtl. Boh. Vg.
 Srm. Dlr. Hls. Jmt. Jl.
Dipsacus pilosus Sk. Gtl. Vg.
Scabiosa Columbaria Sk. Öl. Sm.
Campanula Cervicaria Vrm. Vstm. Srm.
Eupatorium cannabinum Sk. Bl. Srm.
Erigeron canadensis Sk. Gbg Ög. Srm.
Gnaphalium supinum Jmt. Hord. KeL.
silvaticum Ög. Jmt. KeL.
Inula britanica Sk. Öl. Gtl.
Ambrosia artemisiifolia Sk.
Rudbeckia hirta Vg.
Bidens radiata Vrm. Vb. Sj.
Anthemis tinctoria Sk. Bl. Vg. Vstm.
 Jmt.
Matricaria discoidea Sk. Ög. KeL. NÖb.
Chrysanthemum vulgare Gtl. Hls. Jmt.
 KeL.
Senecio vernalis Sk. Bl.
erucaefolius Sk.
Jacobaea Sk. Gtl. Boh.
Saussurea alpina Vg. Jmt. AsL.
Arnoseris minima Bl.
Pieris hieracioides Sk. Gtl.
Mulgedium sibiricum Mpd.
Crepis capillaris Bl. Boh.

Kryptogamer som voro upptagna i förra årets katalog mottagas vid årets byte i högst 10 ex., sådana som där upptogs i över 20 ex. mottagas ej alls.

Lund i april 1938.

Elsa Nyholm.

Bytesföreständare.